
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 30. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 95
Vil ministeren redegøre for, hvor mange sager om overfakturering på private bo- og 
opholdssteder de fem socialtilsyn har haft siden 2018? Og vil ministeren redegøre for, 
om sagerne giver anledning til igen at overveje Socialdemokratiets forslag fra 2018 om 
at forhindre, at der trækkes penge ud af driften på de private bosteder i stedet for at 
pengene bruges til beboerne? Der henvises til artiklerne ”Ejer af privat bosted gav sig 
selv millionløn og havde dyre indkøb for skattekroner” og ”Vin, veteranbil og restaurantbe-
søg: Bostedsejer hævede millionløn og brugte skattekroner privat”, bragt i henholdsvis 
Politiken og kommunen.dk den 30. oktober 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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